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Herning, den 1. maj 2013  
 
 
 
 

SKOLEBESTYRELSEN 
Beslutningsreferat 

 
 
for mødet den  18. april 2013 
 
Mødetidspunkt:  kl. 19.00 
 
Sted:    Konferenceværelset 
 
Afbud:   Henrik Kølbæk, Maj Jensen og eleverne 
 
Fraværende: Christian Thiim 
 
 
 
 
Punkter 
 
 
1530 Orientering siden sidst  
 a) Formanden 
 b) Skole og Forældre 
 c) Eleverne 
 d) Skolen 
 e) Trivselsambassadører 
 f) Samrådet 
 
 Bemærkninger: 
 Skolen gav meddelelser. 
 
 Beslutning: 
 
 
 
1531 Sidste nyt vedr. lockout  
 
 Bemærkninger: 

Der er ikke ændringer i situationen på skolen siden lockouten be-
gyndte. Bestyrelsen drøftede, hvilke problemstillinger der kan være, 
når skolen går i gang igen, og om bestyrelsen kan gøre noget.  

 
 Beslutning: 
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1532 Evaluering af forældremødet  
 
 Bemærkninger: 

Der er bred tilfredshed med arrangementet med Jens Andersen, og 
der blev peget på, at det var rart, at der kom så mange forældre, og 
at indholdet var så godt i arbejdet med inklusion.  

 
 Beslutning: 
  
 
 
 
1533 Behandling og godkendelse af timefordelingspla nen 
 Bilag. 
 
 Bemærkninger: 
 Timefordelingsplanen blev gennemgået.  

0-9 klasse er udmøntet svarende til basistimefordelingsplanen, som 
blev vedtaget ved timeudvidelsen tidligere på året.  
Specialklassernes timefordeling er ændret, så en klasse får 41 lek-
tioner uanset alder.  

 
 Beslutning: 
 Bestyrelsen godkender timefordelingsplanen.  
 
 
 
 
1534 Orientering om evt. nyansættelser og forflytte lser  
 
 Bemærkninger: 

Der blev orienteret om antallet af ledige stillinger på Vestervangsko-
len i 2013/14. Ligeledes blev der orienteret om manglende fagdæk-
ning. 

 
 Beslutning: 
 
 
 
 
1535 Orientering om skolegården mod Vestergade  
 
 Bemærkninger: 

Der er afsat kr. 100.000 i budgettet for 2013 til etablering af ny sko-
legård. Elevrådet og ledelsen har sammen lavet et færdigt forslag til 
gården, som etableres, når taget på 75-bygningen er renoveret. 

 
 Beslutning: 
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1536 Genoptagelse af drøftelsen af folkeskolereform en 
 
 Bemærkninger: 

Forskellige vinkler i en omlægning til en længere skoledag blev 
drøftet.   

 
 Beslutning: 
  
 
 
 
1537 Verserende sager  
  - Legeplads 
 
 Bemærkninger: 
 Intet. 
 
 Beslutning: 
 
 
 
 
1538 Forslag til punkter til næste møde   
 
 Bemærkninger: 
  Intet.  
 
 Beslutning: 

Bestyrelsen kan begynde at overveje emner til forældremøderne i 
august/september 2013 til mødet den 22. maj 2013.  

 
 
 
 
1539 Eventuelt  
 
 Bemærkninger: 
 Afholdelse af samtaler til skolelederjobbet blev drøftet. 
 
 
 
 
 
Underskrift: 
 
 
 
 
 


